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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának 2008. október 22-én 16 óra 5 perckor a Polgármesteri Hivatal II. emeleti 
mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Csernus Péter elnökhelyettes, Máté Péter, Dr. Hadházy 

Ákos, Horváth Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Kıvári László elnök 
 
Távolmaradt: Ilosfai Gábor, Dr. Balás Ákos, Koller Attila bizottsági 

tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:  Fajszi Lajos képviselı, 
     Dr. Göttlinger István irodavezetı, 
     Szeleczki József irodavezetı, 
     Tornóczki János energetikus, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Péter János az Alfa-Nova Kft. képviselıje 
     Tóth Ferenc, Kurucz Zoltán a KT-Dinamic Kft.  
     ügyvezetıi 
     Szeghalmi Attiláné a KT-Dinamic Kft. gazdasági  
     vezetıje 
     Herrné Szabadi Judit a Borvidék Kht. ügyvezetıje 
     Bay Attila a KESZ igazgatója 
 
 
A bizottság elnökhelyettese megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 16 óra 5 perckor megnyitja.  
 
Máté Péter: Javasolja, hogy az alábbi témákkal foglalkozzon a bizottság: Forgalmi 
jelzılámpák vezérlése; Grafit Plusz Kft-vel kapcsolatos szerzıdésmódosítás; Mőjégpálya 
üzembe helyezése; Közvilágítással kapcsolatos problémák. 
 
Dr. Hadházy Ákos:  Jelzi, hogy háromnegyed ötkor el kell hagyja az ülést. 
 
Varga András: Három új napirendi pont felvételét javasolja: Javaslat a Szekszárdon 
tevékenykedı szolgáltató szervezetek parkolására; Hajléktalan Gondozási Központ 
épületbıvítése. Zárt ülésen javasolja megtárgyalni a „Közterület-használati engedély kérelmet 
elutasító határozat elleni fellebbezés felterjesztése” címő elıterjesztést. 
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A bizottság elnökhelyettese szavazásra teszi fel az elhangzott kiegészítésekkel együtt a teljes 
napirend elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, 
és a következı napirendet állapította meg: 

 
 

N A P I R E N D 
 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárdi Önkormányzat …/2008. (…) rendelete a távhıszolgáltatásról szóló 21/2000. 
(XI.3.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
Meghívott: Péter János az Alfa-Nova Kft. képviselıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Szekszárd Borvidék Fejlesztési és Integrációs Kht. kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Herrné Szabadi Judit ügyvezetı igazgató 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
A KT-Dinamic Kft. javaslata rehabilitációs foglalkoztató további mőködtetésére 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Tóth Ferenc, Kurucz Zoltán ügyvezetık 
        Szeghalmi Attiláné gazdasági vezetı 
        Bay Attila KESZ igazgató 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Megállapodás a Szekszárd, Széchenyi u. 18-20. sz. alatti mélyparkoló ügyében 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Lakossági hulladékgyőjt ı udvar létesítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat játszóeszközök beszerzésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Ajánlat a Baranya-völgybe vezetı út mentén található fák kivágására 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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8./ napirendi pont 
Gerencsér Attila kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Récsei Gábor kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Forgalomirányító jelzılámpák vezérlése 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Közvilágítással kapcsolatos problémák 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Grafit Plusz Kft-vel kötött szerzıdés módosítása 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Javaslat a mőjégpálya üzembe helyezésére 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
Hajléktalan Gondozási Központ épületbıvítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
15./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárdon tevékenykedı szolgáltató szervezetek – lakók részére fenntartott 
parkolókban történı – parkolására 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
16./ napirendi pont 
Egyebek 
 
17./ napirendi pont 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
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ZÁRT ÜLÉS 
 
18./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárdi Turisztikai Kft. ügyvezetıjének megválasztására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
19./ napirendi pont 
Közterület-használati engedély kérelmet elutasító határozat elleni fellebbezés 
felterjesztése 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárdi Önkormányzat …/2008. (…) rendelete a távhıszolgáltatásról szóló 21/2000. 
(XI.3.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
Meghívott: Péter János az Alfa-Nova Kft. képviselıje 
 
Péter János: Idén már négyszer volt gázáremelés, ami összességében 32 %-ot jelent. Január 
1-tıl volt Szekszárdon egy 6 %-os távhıdíj csökkentés, ami a gázmotor üzembe helyezése 
miatt következett be. A mostani javaslat elfogadásával egy átlagos lakásnál 934 Ft lenne a 
havi többletköltség. 
 
Máté Péter: Most a gázáremelés behelyettesítése történik a képletbe? 
 
Péter János: Igen, de vannak tényezık, amelyek ennek a hatását tompítják. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnökhelyettese szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

302/2008. (X.22.) GMB határozat 
Távhıszolgáltatásról szóló rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a távhıszolgáltatásról szóló 21/2000. (XI.3.) 
szekszárdi ör. módosítását. 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
2./ napirendi pont 
Szekszárd Borvidék Fejlesztési és Integrációs Kht. kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Herrné Szabadi Judit ügyvezetı igazgató 
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Herrné Szabadi Judit: Ismerteti a kérelmet. 
 
Kıvári László 16 óra 13 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
Átveszi az ülés vezetését Csernus Pétertıl. 
 
Herrné Szabadi Judit: A pályázatnak van 1,1 millió Ft önrésze is. Ez az összeg még 
növekszik az Áfa-val, így 15-16 millió Ft a vége. Volt már példa az elmúlt esztendıben arra, 
hogy az önkormányzat visszatérítendı támogatást nyújtott a Kht-nak. 
 
Kıvári László: Támogatja a kérelmet és javasolja, hogy a határozatban szerepeljen az is, hogy 
a közgyőlés a támogatás összegét a költségvetésben szerepelteti. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

303/2008. (X.22.) GMB határozat 
Borvidék Kht. kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága támogatja a Szekszárd Borvidék 
Fejlesztési és Integrációs Kht. kérelmét és javasolja a 
Közgyőlésnek, hogy nyújtson a Kht. részére 20 millió Ft 
összegő visszatérítendı támogatást az „Együttmőködés a 
Pannon Borrégió jövıjéért” elnevezéső pályázat 
megvalósításához. 

A Bizottság felkéri a Közgyőlést, hogy a 2008. évi 
költségvetési rendelet következı módosításakor a támogatást 
szerepeltesse a rendeletben. 

Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
3./ napirendi pont 
A KT-Dinamic Kft. javaslata rehabilitációs foglalkoztató további mőködtetésére 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Tóth Ferenc, Kurucz Zoltán ügyvezetık 
         Szeghalmi Attiláné gazdasági vezetı 
         Bay Attila KESZ igazgató 
 
Dr. Göttlinger István: A legutóbbi bizottsági ülésen elhamarkodottan nyilatkozott a KT-
Dinamic Kft. ügyvezetıje a Szociális Foglalkoztató visszaadása tekintetében. Egy olyan 
gazdasági társaságot tart célszerőnek létrehozni, amiben az önkormányzat is tag a 
készletállomány, valamint esetlegesen az ingatlanállomány apportálásával. Javasolja, hogy a 
bizottság támogassa egy olyan gazdasági társaság létrehozását, ami a Szociális Foglalkoztatót 
tovább viszi. Indítványozza, hogy az önkormányzat bízza meg a KT-Dinamic Kft. vezetıit 
ennek a cégnek a további mőködtetésével. Kedvezıbb pályázati lehetıségek nyílnának, ha az 
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önkormányzat is tulajdonos. Nagyon szerény nyereséget tudna produkáni a cég, de a 
hátrányos helyzető embereken sokat segítenének. 
 
Máté Péter: Mi az a munka, amit ez a gazdasági társaság el tudna végezni? 
 
Bay Attila: Jelenleg kicsit bizonytalan az intézmények külsı területeinek karbantartása, a hó- 
és síkosságmentesítés, lomb eltakarítás. A Vagyonkezelı Kft-hez delegált „parkfenntartás”, 
főnyírás elég sok problémát okoz. Ezt is jó lenne rendezni. Egyéb karbantartási munkákat is 
lehetne delegálni a cégbe. Elınye a csökkent munkaképességő emberek foglalkoztatásának, 
hogy könnyebben lehet ıket rávenni az ilyen jellegő munkákra. 
 
Máté Péter: Az elmondottak szerint vannak olyan munkák, amit jelenleg a Vagyonkezelı Kft. 
karbantartó brigádja végez? 
 
Bay Attila: Igen. Arra kell vigyázni, hogy az 50 %-os foglalkoztatási arány megmaradjon a 
csökkent munkaképességőek vonatkozásában. 
 
Kıvári László: A nyilvános WC üzemeltetését is átvállalhatná az új cég. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Olvasta az elıterjesztést. Néhány mondatban szeretné, ha a KT-Dinamic 
Kft. vezetıi elmondanák, hogy pontosan mivel keresték meg az önkormányzatot. 
 
Kıvári László: A legutóbbi ülésen errıl részletesen volt szó. 
 
Szeghalmi Attiláné: Ismerteti a Szociális Foglalkoztató üzemeltetését, kialakulásának rövid 
történetét. 
 
Dr. Göttlinger István: Attól nem kell félni, hogy az új cég elszívná az önkormányzat más 
gazdasági társaságaitól a pénzt és a munkát. Szépen mutat, hogy 70 felett van a 
foglalkoztatotti létszám. Arra kéri a bizottságot, hogy hatalmazza fel a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy készítse elı egy olyan gazdasági társaság alapító okiratát, ami ezeket a tevékenységeket 
tartalmazza. Ezen túl az önkormányzat bízza meg a mostani menedzsmentet a további 
üzemeltetéssel.  
 
Máté Péter: Az elıkészítés tartalmazza azt is, hogy milyen feladatokat tud átadni az 
önkormányzat a cégnek. A nyilvános WC üzemeltetésével kapcsolatban megjegyzi, hogy 
tavaly született egy olyan bizottsági határozat, ami kérte a nyitvatartási idı 
meghosszabbítását. Tavaly ez mőködött is, de idén már nem. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

304/2008. (X.22.) GMB határozat 
KT-Dinamic Kft. m őködtetési javaslata 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága felkéri a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy a szociális foglalkoztatás további mőködtetése céljából 
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készítse elı egy olyan gazdasági társaság alapító okiratát, 
amely tartalmazza mindazokat az ellátandó feladatokat is, 
amelyeket az önkormányzat ennek a cégnek átad. A Bizottság 
támogatja, hogy az új gazdasági társaságot a Kt-Dinamic Kft. 
vezetı szakemberei üzemeltessék. 
 
Határidı: 2008. november 30. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 

 
4./ napirendi pont 
Megállapodás a Szekszárd, Széchenyi u. 18-20. sz. alatti mélyparkoló ügyében 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Máté Péter: A bizottságnak korábban született egy határozata, amelyben a parkolók eladását 
javasolták. A határozati javaslat 3. pontjával így nem ért egyet. Az elıterjesztésben egy szó 
sem esik a közös üzemeltetésrıl. Javasolja, hogy a korábbi döntésnek megfelelıen egészítse 
ki a bizottság a határozati javaslatot. Javasolja, hogy a 3. pont a következı szövegezésre 
módosuljon: „A Közgyőlés megbízza a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft-t a Szekszárd, 
Széchenyi u. 18-20. szám alatti társasház pinceszintjén található önkormányzati tulajdonban 
lévı mélyparkoló értékesítéshez szükséges üzembe helyezésével és a mélyparkolók 
értékesítésének elıkészítésével.” 
 
Dr. Hadházy Ákos 16 óra 45 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

305/2008. (X.22.) GMB határozat 
Megállapodás mélyparkoló ügyében 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a Szekszárd, Széchenyi u. 18-20. szám alatti 
mélyparkoló ügyében készített határozati javaslatot az alábbi 
módosítással: 
 
A határozati javaslat 3. pontja a következıképpen hangzik: 
 
„A Közgyőlés megbízza a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft-t a 
Szekszárd, Széchenyi u. 18-20. szám alatti társasház 
pinceszintjén található önkormányzati tulajdonban lévı 
mélyparkoló értékesítéshez szükséges üzembe helyezésével 
és a mélyparkolók értékesítésének elıkészítésével.” 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 



Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottságának 
jegyzıkönyve 

8   1022 jkv 

Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság új napirendi pontként tárgyalja a városüzemeltetési 
pótelıirányzat módosítására vonatkozó javaslatot. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
5./ napirendi pont 
Városüzemeltetési pótelıirányzat módosítása 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: A Bocskai u. aszfaltozása idén nem indokolt, javasolja, hogy annak terhére a 
14. választókörzetben végezzenek munkát. 
 
Fajszi Lajos: A Fagyöngy u. nagy részében egyirányú forgalom kerül kialakításra. Az utca 
mindkét végén van egy kis szakasz, ahol a kétirányú forgalom esetében nem fér el két autó 
egymás mellett. Ha megnövelnék az út szélességét, akkor rendezıdne a helyzet.  
 
Szeleczki József: Úgy kell megoldani az út szélesítését, hogy a burkolat egy késıbbi útépítés 
során alapként szolgálhasson. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

306/2008. (X.22.) GMB határozat 
Pótelıirányzat módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága az alábbiak szerint módosítja a 
299/2008. (X.8.) GMB számú határozattal jóváhagyott 
városüzemeltetési pótelıirányzat felhasználását: 
 
A 8. választókörzetben, a Bocskai u-i aszfaltozás helyett a 14. 
választókörzetben a Fagyöngy u. útburkolatának szélesítése 
történjen meg. 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Szeleczki József irodavezetı 

6./ napirendi pont 
Lakossági hulladékgyőjt ı udvar létesítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kıvári László: Pontosan milyen célt szolgál a hulladékgyőjtı udvar? Miért kell két darab? 
 
Szeleczki József: A programban két udvar létesítése szerepel, olyan elosztásban, hogy a város 
mindegyik részérıl egyformán megközelíthetıek legyenek. A déli városrész ellátását 
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szolgálná ez a terület. A polgármester úr szerint is szükséges a két udvar, viszont elég magas a 
régészeti feltárás költsége. 
 
Csernus Péter: Milyen hulladékot győjtenek az udvarban? 
 
Szeleczki József: Nem bomló anyagokat, elsısorban a lomtalanítások alkalmával kitett 
holmikat. A munkaterületet március végéig kell átadni a kivitelezınek. 
 
Csernus Péter: Biztos, hogy a Megyei Múzeummal lehet a szerzıdést megkötni? 
 
Szeleczki József: Igen. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

307/2008. (X.22.) GMB határozat 
Lakossági hulladékgyőjt ı udvar létesítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága megtárgyalta a Mőszaki Iroda 
elıterjesztését az Alkony utcai hulladékgyőjtı udvar 
létesítésérıl. A Bizottság jóváhagyja, hogy a hulladékgyőjtı 
udvar régészeti feltárására az Önkormányzat megkösse a 
szerzıdést a Wosinsky Mór Megyei Múzeummal.  
 
A Bizottság javasolja a Közgyőlésnek a régészeti 
szakfeladatok ellenértékének - legfeljebb 9.000.000.- Ft – 
biztosítását a 2008. évi költségvetési rendelet Általános 
Tartalék kerete terhére. 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Szeleczki József irodavezetı 

 
7./ napirendi pont 
Javaslat játszóeszközök beszerzésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Horváth Jánosné: Marad 2 millió forint még eszközbeszerzésre. Ebbıl más játszótereket is 
bevonhatnának a programba. 
 
Kıvári László: Az elıterjesztésben felsorolt további négy játszótér jelenleg is mőködik? 
 
Szeleczki József: Igen. 
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Máté Péter: Felhívja a figyelmet, hogy a lehetséges helyszínek közül a Wesselényi utcai 
játszótér se maradjon ki. 
 
Kıvári László: Nincs új információja arról, hogy a Kápolna-tér rendezése milyen stádiumban 
van, de oda is el lehetne helyezni egy komplett játszóteret. 
 
Máté Péter: Visszatérve a benyújtott árajánlatokra, elmondja, hogy semmiképpen sem 
támogatja, hogy a drágább eszközöket vegyék meg. Véleménye szerint elsısorban azokat a 
játszótereket kell felszerelni, ahonnan már leszerelésre kerültek az elavult eszközök. 
 
Csernus Péter: Iszonyatosan nagyok az árkülönbségek. Mindegyik eszköz megfelel a 
szabványnak? 
 
Szeleczki József: Igen. 
 
Kıvári László: A fennmaradó pénz további felhasználásáról a következı ülésen döntsön a 
bizottság. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

308/2008. (X.22.) GMB határozat 
Játszóeszközök beszerzése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a beérkezett árajánlatok alapján  – 
a támogatók felajánlásainak felhasználása mellett - javasolja a 
szükséges játszóeszközök beszerzését és azok helyszínen 
(Kölcsey ltp., Zrínyi u., Dr. Berze Nagy János u.) történı 
összeszerelését, az ütéscsillapító felület kialakításával – 
kisegítı mezıgazdasági tevékenység költségvetési elıirányzat 
terhére – az Inczédy és Tsa Kft-tıl (Szekszárd, Alpári Gy. u. 
3.) megrendelni. 
 
A játszóeszközök beszerzésére felajánlott összeg 
maradványának felhasználásáról – a játszóterek 
megjelölésével – a következı ülésen dönt a bizottság. 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
8./ napirendi pont 
Ajánlat a Baranya-völgybe vezetı út mentén található fák kivágására 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

309/2008. (X.22.) GMB határozat 
Balesetveszélyes fák kivágása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága felkéri a Mőszaki Irodát, hogy 
Pfeifer Ádám (7146 Várdomb, Gábor Á. u. 22.) 
fakitermeléssel foglalkozó vállalkozót bízza meg elsı 
ütemben 50 db, balesetveszélyes nyárfának a Csatári-
völgyben történı kivágásával és a kivágást követıen a 
pótlások elvégzésével. 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
 
9./ napirendi pont 
Gerencsér Attila kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Máté Péter: Valóban magas a közterület-használat díja, ezért támogatja annak mérséklését, de 
csak a terület takarítását követıen. Úgymond letétként kezelje az önkormányzat a befizetett 
összeget és, ha tisztán adja vissza a használt területet, akkor a díj fele visszajárna. 
 
Szabó Zsolt: Akár általánosan is kezelhetnék ezt a kérdést és egy ilyen jellegő szabályozást az 
önkormányzat beépíthetne a helyi rendeletbe. 
 
Szeleczki József: Egyetért Szabó Zsolttal. Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

310/2008. (X.22.) GMB határozat 
Javaslat a közterületek használatáról szóló rendelet 
módosítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága javasolja a Közgyőlésnek, hogy 
módosítsa a közterületek használatáról szóló rendeletet és az 
1. sz. melléklet g./ pontjában található „egyéb árucikk” 
alkalmi és mozgó árusítása során az önkormányzat letétként 
kezelje a közterület-használatért befizetett díjat és annak 50 
%-át térítse vissza a használó részére, amennyiben a 
közterület-használat befejeztével a használó a közterületet a 
hulladéktól megtisztítva, sérülésmentesen adja vissza az 
önkormányzat részére. 
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Határidı: 2008. november 20. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
 
Kıvári László: Récsei Gábor kérelme hasonló az elızı napirendi pontban tárgyalthoz, ezért 
javasolja annak levételét. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
10./ napirendi pont 
Forgalomirányító jelzılámpák vezérlése 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
 
Máté Péter: Újra szétesett a forgalomirányító jelzılámpák vezérlése. Javasolja, hogy térjenek 
át a GPS alapú vezérlésre. A forgalomfüggı lámpák vezérlését is felül kell vizsgálni. 
Korábban szintén szó esett a térfigyelı kamerák vezeték nélküli hálózatának kiépítésérıl. 
Javasolja, hogy erre is kérjen árajánlatot a Mőszaki Iroda. 
 
Szeleczki József: A felhozott igényekkel kapcsolatos elıterjesztést a bizottság elé terjeszti a 
Mőszaki Iroda. 
 
További hozzászólás nem volt. A bizottság határozatot nem hozott a témában. 
 
11./ napirendi pont 
Közvilágítással kapcsolatos problémák 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
 
Máté Péter: Hogy áll a közvilágítás karbantartására vonatkozó megállapodás? 
 
Szeleczki József: Nyílt közbeszerzési eljárást kell lefolytatni, a szerzıdés legalább 3 éves 
idıtartamú lesz. A hivatal összeállított egy szerzıdés-tervezetet. Az eljárási rend szerint a 
döntés a polgármester kezében összpontosul, de a végeleges anyagot a bizottság elé hozzák. 
Az áramszolgáltatónak van 35 millió forintos kerete a hibák kiküszöbölésére, amit még ebben 
az évben el kell végezniük. 
 
Kıvári László: Ebbıl megvalósulhat további lámpatestek felszerelése is? 
 
Szeleczki József: Azt külön megrendelés alapján végzik el. 
 
További hozzászólás nem volt. A bizottság határozatot nem hozott a témában. 
 
12./ napirendi pont 
Grafit Plusz Kft-vel kötött szerzıdés módosítása 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
 
Máté Péter: A polgármester úr nem írta alá a Grafit Plusz Kft-vel kötött szerzıdés 
módosítását. Kéri, hogy a következı ülésre terjessze a bizottság elé a szerzıdés módosítását a 
Mőszaki Iroda. 
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További hozzászólás nem volt. A bizottság határozatot nem hozott a témában. 
 
13./ napirendi pont 
Javaslat a mőjégpálya üzembe helyezésére 
Elıterjesztı: Máté Péter bizottsági tag 
 
Máté Péter: Mikor kezdi meg a mőködését a mőjégpálya? 
 
Szeleczki József: A Vízmő Kft. feladata a mőjégpálya üzembe helyezése. 
 
Máté Péter: Október vége van, hamarosan beköszönt a hideg idıszak. A következı határozati 
javaslatot fogalmazza meg: A bizottság felkéri a Mőszaki Irodát, hogy a Szekszárdi Víz- és 
Csatornamő Kft-vel közösen kezdje meg a mőjégpálya üzembe helyezését figyelembe véve 
azt, hogy a pálya november 15-re üzemképes legyen. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

311/2008. (X.22.) GMB határozat 
Javaslat a mőjégpálya üzembe helyezésére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága felkéri a Mőszaki Irodát, hogy a 
Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft-vel közösen kezdje meg a 
mőjégpálya üzembe helyezését figyelembe véve azt, hogy a 
pálya november 15-re üzemképes legyen. 
 
Határidı: 2008. november 15. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Artim Andrásné ügyvezetı igazgató 
 

Máté Péter: Javasolja, hogy a Sportcsarnok melletti terület hasznosítása kapcsán a bizottság a 
következı határozatot hozza:  A bizottság – az elmúlt esztendıben kialakult áldatlan állapotok 
miatt - felkéri a Sport- és Szabadidıközpont vezetıjét, hogy a Sportcsarnoktól keletre 
található terület bérbeadását megelızıen egyeztessen a Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottsággal. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

312/2008. (X.22.) GMB határozat 
Sportcsarnok melletti terület hasznosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága – az elmúlt esztendıben kialakult 
áldatlan állapotok miatt - felkéri a Sport- és 
Szabadidıközpont vezetıjét, hogy a Sportcsarnoktól keletre 
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található terület bérbeadását megelızıen egyeztessen a 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsággal. 
 
Határidı: 2008. október 27. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Takács László igazgató 

 
 
14./ napirendi pont 
Hajléktalan Gondozási Központ épületbıvítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

313/2008. (X.22.) GMB határozat 
Hajléktalan Gondozási Központ épületbıvítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a Hajléktalan Gondozási Központ 
épületbıvítése tárgyában készített határozati javaslatot. 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
15./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárdon tevékenykedı szolgáltató szervezetek – lakók részére fenntartott 
parkolókban történı – parkolására 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. Véleménye szerint a kártyák díjainak igazodnia 
kellene a parkolási díjakhoz.  
 
Csernus Péter: Álláspontja szerint szükséges lenne valamilyen dokumentum benyújtási 
kötelezettség elıírása ahhoz, hogy igazolni tudják magukat a szolgáltató szervezetek. 
Javasolja, hogy a mőködési engedély benyújtása elıírás legyen számukra. 
 
Máté Péter: A parkolási díjak viszonylag magasak.  
 
Kıvári László: A díjak tekintetében a következı javaslatot teszi: egy összegben történı 
fizetés esetén 2.000.- Ft/hó, utólagos fizetés mellett 100.,- Ft/nap. 
 
További hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

314/2008. (X.22.) GMB határozat 
Szolgáltató szervezetek parkolása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a Szekszárdon szolgáltatási 
tevékenységet végzı szervezetek részére a következı díjak 
megállapítását javasolja a lakók részére fenntartott 
parkolóhelyeken történı parkolásra: 
 
− A kártya átadásakor, egy összegben történı fizetés esetén: 

2.000.- Ft/hó; 
 

− Utólagos fizetés mellett a kártyán bejelölt idıpontok 
figyelembevételével: 100.- Ft/óra. 

 
Határidı: 2008. október 27. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
 
16./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Szeleczki József: Tájékoztatja a bizottságot, hogy megjelent egy pályázat, ami 
sebességkijelzı beszerzését teszi lehetıvé. Az Országos Rendır-fıkapitányság és a 
Balesetbiztonsági Tanács nyújt támogatást. Kétféle változat van. Az egyik készülék vételára 
680.000.- Ft + ÁFA, ehhez jön még a telepítés költsége. A másik készülék vételára 580.000.- 
Ft + ÁFA, plusz telepítés. A támogatás mértéke mindkét esetben 250.000.- Ft + ÁFA. 
 
Máté Péter: Álláspontja szerint a pályázat nélkül ezeknek az összegeknek a feléért lehetne 
ilyen készülékeket vásárolni. 
 
Csernus Péter: Úgy gondolja, hogy egy kisebb településen van létjogosultsága ezeknek a 
berendezéseknek. A városban a forgalmat amúgy is megfogják a jelzılámpák. 
 
Kıvári László: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a klímabarát települések konferenciáját 
rendezik meg a közeljövıben a brit nagykövetségen. 
 
17./ napirendi pont 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: A 12-es számú határozat végrehajtása hogyan áll? 
 
Szeleczki József: A Vízmő Kft. gondozza a pályázatot, aminek benyújtására ıszi idıpont lett 
megcélozva. A pályázatnak a gépbeszerzésre és a komposztáló kiépítésére vonatkozó része 
elkészült. A szennyvízcsatorna-hálózat fejlesztésével vannak problémák. Úgy látja, hogy a 
hangsúly eltolódott a komposztálás, szennyvízbefogadás irányába. 
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Kıvári László: A 10-es számú határozatról érdeklıdik. 
 
Máté Péter: Nem jutottak egyezségre a társasházzal. 
 
Kıvári László: Milyen stádiumban van az állatmenhely áthelyezése? 
 
Szeleczki József: Nemrég volt egy tárgyalás a polgármester úr és menhely vezetıi között. Az 
az egyezség született, hogy a gyepmesteri telep helyett egy másik, megfelelı területet kell 
keresni. 
 
Kıvári László: Kéri, hogy készüljön ezzel kapcsolatban egy összefoglaló anyag a bizottság 
részére. Szeretné, ha az új közterület-felügyelıkkel és a Mőszaki Iroda új szakembereivel is 
megismerkedne a bizottság a közeljövıben.  
 
Máté Péter: A bizottság korábban döntött arról, hogy a zöld színő, Fiat Puntó típusú 
gépkocsit kapják meg a közterület felügyelık. Ez miért nem valósult meg? 
 
Szeleczki József: Ezt váltották ki a robogókkal. 
 
Kıvári László: Mi a helyzet a vízelvezetık kiépítésére vonatkozó pályázattal, az érdekeltségi 
hozzájárulás bevezetésével? 
 
Szeleczki József: Külön tárgyaltak a Hegyközség vezetıjével, az anyag készen áll. Az 
érdekeltségi rendszer jogi vonalát kell még áttekinteni, nehogy valamilyen központi 
szabályozásba ütközzenek. 
 
Kıvári László: Magura záportározó építése? 
 
Szeleczki József: A pályázatról még nincs döntés. Egyenlıre a földkitermelés folyik. 
 
Kıvári László: Egy szivattyúház kiépítése után elvileg hasznosítani is lehetne a tározóban 
lévı vizet. A balesetveszélyes csomópontok fejlesztésérıl szóló pályázat nem nyert? 
 
Szeleczki József: Az eljárás még nem zárult le teljesen, kifogást nyújtottak be a döntéssel 
szemben. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

315/2008. (X.22.) GMB határozat 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok 
végrehajtásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a 8/2008. (I.9.), 10, 12/2008. 
(I.16.), 15-17, 20-22/2008. (I.23.), 39-41/2008. (II.7.), 
42/2008. (II.13.), 43-50/2008. (II.20.), 51-74/2008. (II.27.), 
75-77/2008. (III.12.), 78-87/2008. (III.19.), 88-102/2008. 
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(III.26.), 103-105/2008. (IV.9.), 106-113/2008. (IV.16.), 114-
132/2008. (IV.23.), 133-136/2008. (IV.30.), 137-151/2008. 
(V.7.), 152/2008. (V.16.), 153-165/2008. (V.20.), 166-
177/2008. (V.21.), 178-181, 184-201/2008. (VI.9.), 202-
203/2008. (VI.13.), 204-214/2008. (VI.25.), 215-217/2008. 
(VII.3.), 219-222, 224, 228-229, 231, 233-236/2008. 
(VII.23.), 237-242/2008. (VIII.7.), valamint a 248-249, 257, 
259/2008. (VIII.27.) GMB határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 
A Bizottság a 183/2008. (VI.9.), a 218/2008. (VII.23.), 
valamint a 223/2008. (VII.23.) GMB határozatok határidejét 
2008. november 30-ig meghosszabbítja. 
 
Határidı: 2008. október 27. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
  
Máté Péter 18 óra 30 perkor elhagyja az üléstermet, jelen van 4 fı bizottsági tag. A bizottság 
határozatképtelenné válik, az elnök az ülést berekesztette. 
 
 
 
 

 
K. m. f. 

     
    Kıvári László  

                   elnök 
Készítette: 
                       Varga András  
                    jegyzıkönyvvezetı  
  
 Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


